
 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 1 
 
 
Про використання коштів обласного та 
державного бюджетів на проведення усіх 
видів ремонтних робіт на автомобільних 
дорогах загального користування місцевого 
та державного значення Миколаївської 
області у 2018 році. 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника голови 
облдержадміністрації Гайдаржи В., заступника начальника служби 
автомобільних доріг у Миколаївській області з виробничої діяльності Ганіча К., 
враховуючи пропозиції депутатів, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Інформацію заступника голови облдержадміністрації Гайдаржи В., 
заступника начальника служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності Ганіча К. про використання коштів обласного та 
державного бюджетів на проведення усіх видів ремонтних робіт на 
автомобільних дорогах загального користування місцевого та державного 
значення Миколаївської області у 2018 році взяти до відома.  

2. Обласній державній адміністрації до 22 лютого 2019 року надати 
обласній раді інформацію стосовно умов отримання та використання коштів 
експерименту із спрямуванням митних надходжень на ремонт автомобільних 
доріг загального користування у 2018 році.  
 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 2 
 
Про перспективний план фінансування дорожніх 
робіт із бюджетів усіх рівнів на автомобільних 
дорогах Миколаївської області у 2019 році (в т.ч. хід 
виконання робіт на автомобільних дорогах загального 
користування державного значення 
Н-14 Олександрівка-Кропивницький-Миколаїв, 
Т-1510 Арбузинка-Єланець-Нова Одеса, Т-1506 
Миколаїв-Доманівка-Берізки). 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника голови 
облдержадміністрації Гайдаржи В. та заступника начальника служби 
автомобільних доріг у Миколаївській області з виробничої діяльності Ганіча К., 
враховуючи пропозиції депутатів, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Інформацію заступника голови облдержадміністрації Гайдаржи В. 
та заступника начальника служби автомобільних доріг у Миколаївській області 
з виробничої діяльності Ганіча К. про перспективний план фінансування 
дорожніх робіт із бюджетів усіх рівнів на автомобільних дорогах Миколаївської 
області у 2019 році (в т.ч. хід виконання робіт на автомобільних дорогах 
загального користування державного значення Н-14 Олександрівка-
Кропивницький-Миколаїв, Т-1510 Арбузинка-Єланець-Нова Одеса, Т-1506 
Миколаїв-Доманівка-Берізки) взяти до відома.  

2. Обласній державній адміністрації, службі автомобільних доріг у 
Миколаївській області до 22 лютого надати обласній раді відповідну інформації 
стосовно перспективного плану фінансування дорожніх робіт із бюджетів усіх 
рівнів на автомобільних дорогах Миколаївської області у 2019 році з 
урахуванням пропозицій районів та об’єднаних територіальних громад. 

3. Повернутися до розгляду зазначеного питання на наступному 
засіданні постійної комісії. 

 
 

 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 3 
 
Про ситуацію, що склалася з 
пасажирськими перевезеннями у  
смт Воскресенське Вітовського району 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., заступника 
начальника управління Укртрансбезпеки у Миколаївській області        
Гринюка О., враховуючи лист жителів с. Воскресенське Вітовського району та 
пропозиції депутатів комісії, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Враховуючи лист в.о. начальника управління Укртрансбезпеки у 
Миколаївській області стосовно виявлених численних  порушень вимог 
законодавства про автомобільний транспорт під час виконання перевезень 
пасажирів на приміському маршруті № 101 "Миколаїв-Воскресенськ", які 
здійснює ТОВ "МИТАП", рекомендувати  управлінню інфраструктури 
облдержадміністрації терміново розірвати договір із зазначеним перевізником. 

2. Управлінню інфраструктури облдержадміністрації оголосити 
конкурс по 101 маршруту "Миколаїв-Воскресенськ", до проведення конкурсу 
забезпечити тимчасового перевізника на зазначеному маршруті. 

3. За результатами  проведення конкурсу з визначення перевізників на 
автобусних маршрутах загального користування, замовником перевезень на 
яких є облдержадміністрація, проінформувати обласну ради та заявника 
стосовно компанії-переможця на відповідному маршруті.  
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

  

 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 4 
 
Про лист жителів станція Горохівка 
Вітовського району стосовно ремонту 
автомобільних доріг місцевого 
значення. 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи 
лист жителів станція Горохівка Вітовського району та пропозиції депутатів 
комісії, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення жителів станції Горохівка Вітовського 
району стосовно ремонту автомобільних доріг місцевого значення. 

2. Рекомендувати Вокресенській селищній об’єднаній територіальній 
громаді Вітовського району розробити проектно-кошторисну документацію для 
проведення капітального ремонту автомобільної дороги місцевого значення 
станції Горохівка та надати на розгляд управлінню інфраструктури 
облдержадміністрації. 

3. Управлінню інфраструктури облдержадміністрації включити 
зазначену ділянку автомобільної дороги місцевого значення станції Горохівка 
Вітовського району до плану ремонтних робіт у 2019 році та забезпечити 
проведення відповідних ремонтних робіт. 

4. Обласній державній адміністрації передбачити співфінансування 
при внесенні змін до обласного бюджету.  
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 5 
 
Про лист Воскресенського селищного 
голови Вітовського району стосовно 
реконструкції моста сполученням 
с. Пересадівка та с. Михайло-Ларине 
Вітовського району.   
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи 
лист Воскресенського селищного голови Вітовського району та пропозиції 
депутатів комісії, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Воскресенського селищного голови  
Вітовського району стосовно необхідності реконструкції моста сполученням        
с. Пересадівка та с. Михайло-Ларине Вітовського району. 

2. Управлінню інфраструктури терміново провести тендерні 
процедури на розробку проектно-кошторисної документації реконструкції 
автомобільно-пішохідного моста сполученням с. Пересадівка - с. Михайло-
Ларине. 

3. Після проведення тендерної процедури управлінню інфраструктури 
облдержадміністрації включити зазначений автомобільно-пішохідний міст до 
плану дорожніх робіт на 2019 рік та забезпечити виконання відповідних 
ремонтних робіт.  
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 6 
 
Про депутатське звернення депутата 
обласної ради Невеселого В. стосовно 
виділення коштів на проектування робіт 
капітального ремонту ділянки 
автомобільної дороги загального 
користування державного значення  
Н-24 в межах м. Вознесенськ та 
вул.Одеська м. Вознесенськ 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника служби 
автомобільних доріг у Миколаївській області з виробничої діяльності Ганіча К., 
враховуючи Звернення депутата обласної ради Невеселого В. та пропозиції 
депутатів комісії, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати Звернення депутата обласної ради Невеселого В. 
стосовно виділення коштів на проектування робіт капітального ремонту 
ділянки автомобільної дороги загального користування державного значення      
Н-24 в межах м. Вознесенськ вул.Одеська м. Вознесенськ. 

2. Службі автомобільних доріг у Миколаївській області: 
терміново включити в план робіт на 2019 рік виготовлення проектно-

кошторисної документації на ремонт автомобільної дороги загального 
користування державного значення Н-24 Благовіщенське-Миколаїв (через 
Вознесенськ); 

з моменту настання сприятливих погодних умов розпочати проведення 
запланованих ремонтних робіт на автомобільній дорозі Н-24; 

розглянути можливість включення до плану ремонтних робіт у 2019 році 
відрізки автомобільної дороги державного значення Н-24 у         
смт Олександрівка, с. Ракове, с. Новогригор'ївка, с. Дорошівка Вознесенського 
району.  
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 6 
 
Про лист першого заступника Голови 
Верховної Ради України стосовно 
звернення Народного депутата України 
Козира Б. щодо експлуатаційного стану 
Південнобузького мосту в 
м. Миколаєві.  
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника голови 
облдержадміністрації Гайдаржи В., в.о. начальника служби автомобільних доріг 
у Миколаївській області Максименка А. та враховуючи пропозиції депутатів, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 7 
 
Про лист Костичівської сільської ради 
Баштанського району стосовно 
необхідності термінового ремонту 
автомобільної дороги місцевого 
значення Інгулка-Костичі. 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи 
лист Костичівського сільського голови Баштанського району та пропозиції 
депутатів комісії, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Костичівської сільської ради Баштанського 
району стосовно необхідності термінового ремонту автомобільної дороги 
місцевого значення Інгулка-Костичі.  

2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити зазначену ділянку автомобільної дороги місцевого значення 
Баштанського району до плану ремонтних робіт у 2019 році. 

3. Рекомендувати керівництву Баштанського району передбачити 
кошти місцевого бюджету для співфінансування необхідних ремонтних робіт 
на автомобільних дорогах місцевого значення.  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 8 
 
Про лист Кам'яномостівського 
сільського голови Первомайського 
району стосовно перерозподілу коштів 
у 2019 році за рахунок субвенції 
автомобільних доріг місцевого значення 
О-151806, О-151809 та вулиці і доріг 
комунальної власності у населених 
пунктах Кам'яномостівської об’єднаної 
територіальної громади. 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи 
лист Кам'яномостівського сільського голови Первомайського району  та 
пропозиції депутатів комісії, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Кам'яномостівського сільського голови 
Первомайського району стосовно перерозподілу коштів у 2019 році за рахунок 
субвенції автомобільних доріг місцевого значення О-151806, О-151809 та 
вулиці і доріг комунальної власності у населених пунктах Кам'яномостівської 
об’єднаної територіальної громади. 

2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити зазначені ділянки автомобільних доріг місцевого значення 
Первомайського району до плану ремонтних робіт у 2019 році. 

3. Рекомендувати керівництву Первомайського району передбачити 
кошти місцевого бюджету для співфінансування необхідних ремонтних робіт 
на автомобільних дорогах місцевого значення.  

 
 

 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 9 
 
Про лист Новохристофорівської 
сільської ради Новобузького району про 
необхідність ремонту автомобільної 
дороги загального користування 
місцевого значення О-150502 
Новохристофорівка-Новий Буг.  
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи 
лист Новохристофорівського сільського голови Новобузького району та 
пропозиції депутатів комісії, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Новохристофорівської сільської ради 
Новобузького району про необхідність ремонту автомобільної дороги 
загального користування місцевого значення О-150502 Новохристофорівка-
Новий Буг. 

2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити зазначену ділянку автомобільної дороги місцевого значення 
Новобузького району О-150502 до плану ремонтних робіт у 2019 році. 

3. Рекомендувати керівництву Новобузького району передбачити 
кошти місцевого бюджету для співфінансування необхідних ремонтних робіт 
на автомобільних дорогах місцевого значення.  

 
 
 

 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 10 
 
Про лист Баштанського міського голови 
стосовно необхідності ремонту 
автомобільної дороги загального 
користування місцевого значення  
О-151214 Баштанка-Березнегувате.  
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи 
лист Баштанського міського голови та пропозиції депутатів комісії, постійна 
комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Баштанського міського голови стосовно 
необхідності ремонту автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення, що проходять територією Баштанської міської ради. 

2. Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити автомобільні дороги місцевого значення Баштанської міської ради  
О-151214 Баштанка-Березнегувате, О-150207 Баштанка-Новосергіївка,         
О-150204 Піски-Баштанка-Новопавлівка до плану ремонтних робіт у 2019 році. 

3. Управлінню інфраструктури облдержадміністрації на наступне 
засідання постійної комісії надати інформацію стосовно плану проведення 
ремонтних робіт на вищезазначених автомобільних дорогах місцевого 
значення.  

 
 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 11 
 
Про усне звернення депутата 
Березанської районної ради Грози А. 
стосовно необхідності ремонту 
автомобільних доріг місцевого значення 
Березанського району  
 

Заслухавши та обговоривши усну інформацію депутата Березанської 
районної ради Грози А. стосовно необхідності ремонту автомобільних доріг 
місцевого значення Березанського району, заступника начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи пропозиції 
депутатів, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати усне звернення депутата Березанської районної ради 
Грози А. стосовно необхідності ремонту автомобільних доріг місцевого 
значення Березанського району. 

2.  Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити автомобільні дороги місцевого значення Березанського району        
О-150312 Василівка-Вікторівка-Лимани та О-150303 Березанка-Прогресівка 
(через с. Краснопілля і с. Ташине) до плану ремонтних робіт у 2019 році. 

3. Рекомендувати керівництву Березанського району передбачити 
кошти місцевого бюджету для співфінансування необхідних ремонтних робіт 
на автомобільних дорогах місцевого значення.  

 
 
 

 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 12 
 
Про усне звернення депутата обласної 
ради Гемаєва Х. стосовно необхідності 
ремонту автомобільних доріг місцевого 
значення Очаківського району  
 

Заслухавши та обговоривши усну інформацію депутата обласної ради 
Гемаєва Х. стосовно необхідності ремонту автомобільних доріг місцевого 
значення Очаківського району, заступника начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С., враховуючи пропозиції 
депутатів, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати усне звернення депутата обласної ради Гемаєва Х. 
стосовно необхідності ремонту автомобільних доріг місцевого значення 
Очаківського району. 

2.  Рекомендувати управлінню інфраструктури облдержадміністрації 
включити найаварійніші ділянки автомобільних доріг місцевого значення 
Очаківського району до плану ремонтних робіт у 2019 році. 

3. Рекомендувати керівництву Очаківського району передбачити 
кошти місцевого бюджету для співфінансування необхідних ремонтних робіт 
на автомобільних дорогах місцевого значення.  

 
 
 

 
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради 

 
                                     В.КОЛЕСНІКОВ 
 

 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 1 
 
Про внесення змін до обласного бюджету 
Миколаївської області на 2019 рік 
 

Заслухавши інформацію директора департаменту фінансів 
облдержадміністрації Іщенка В. про внесення змін до обласного бюджету 
Миколаївської області на 2019 рік, враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 
ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 

В И С Н О В К И 
 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 2 
 
 
Про затвердження Антикорупційної програми 
Миколаївської обласної ради на 2019-2021 роки 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання постійна комісія 
обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 

В И С Н О В К И 
 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 3 
 
 
Про передачу прав засновника 
редакції газети «Рідне Прибужжя» 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання постійна комісія 
обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 
 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 3 
 
 
Про затвердження Положення про 
діяльність аукціонної комісії з продажу 
об’єктів малої приватизації спільної 
власності територіальних громад сіл, 
селищ, міст Миколаївської області 
 

Заслухавши інформацію начальника управління з питань майна 
комунальної власності області департаменту економічного розвитку та 
регіональної політики облдержадміністрації Відіної О. про затвердження 
Положення про діяльність аукціонної комісії з продажу об’єктів малої 
приватизації спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області, враховуючи лист облдержадміністрації щодо внесення 
його на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної ради, постійна 
комісія обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА: 
 

1. Внести зміни до проекту рішення: 
1.1. Затверджувати рішенням обласної ради склад аукціонної комісії з 

продажу об’єктів малої приватизації спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області. 

1.2. Збільшити кількість депутатів для участі у діяльності аукціонної 
комісії до 7 депутатів обласної ради. 

2. Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії 
обласної ради сьомого скликання із зазначеними вище пропозиціями депутатів 
постійної комісії з урахуванням пропозицій викладених у пункті 1.  
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 4 
 
 
Про затвердження Програми проведення 
приватизації майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області на 2019-2021 роки 
 

Заслухавши інформацію начальника управління з питань майна 
комунальної власності області департаменту економічного розвитку та 
регіональної політики облдержадміністрації Відіної О. про затвердження 
Програми проведення приватизації майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області на 2019-2021 роки, враховуючи 
лист облдержадміністрації щодо внесення його на розгляд двадцять п’ятої 
позачергової сесії обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА:  
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 4 
 
 
Про майно спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області
 

Заслухавши інформацію начальника управління з питань майна 
комунальної власності області департаменту економічного розвитку та 
регіональної політики облдержадміністрації Відіної О. про майно спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, 
враховуючи лист облдержадміністрації щодо внесення його на розгляд 
двадцять п’ятої позачергової сесії обласної ради, постійна комісія обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
1. Враховуючи статтю 27 Закону України" Про позашкільну освіту" 

доповнити пункт 1 проекту рішення такими словами "за умови подальшого 
використання його та/або коштів, одержаних від його реалізації виключно на 
розвиток позашкільної освіти". 

2. Пункт 2 проекту рішення викласти у такій редакції:  
"Обласній державній адміністрації вжити заходів щодо збереження 

відповідного нерухомого майна та подальшого управління майном з 
урахуванням неможливості використання за соціально-культурним 
призначенням".  

3. Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії 
обласної ради сьомого скликання.  
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 5 
 
Про підтримку комунального підприємства 
«Миколаївська обласна друкарня» 
Миколаївської обласної ради та комунального 
підприємства «Миколаївський міжнародний 
аеропорт» Миколаївської обласної ради 
 

Заслухавши позицію начальника управління з питань майна комунальної 
власності області департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації Відіної О. про підтримку комунального 
підприємства «Миколаївська обласна друкарня» Миколаївської обласної ради 
та комунального підприємства «Миколаївський міжнародний аеропорт» 
Миколаївської обласної ради, враховуючи лист облдержадміністрації щодо 
внесення його на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
1. Обласній державній адміністрації терміново до пленарного 

засідання наступної сесії обласної ради сьомого скликання надати інформацію 
стосовно використання коштів бюджетів усіх рівнів на розвиток комунального 
підприємства "Миколаївський міжнародний аеропорт" за останні три роки. 

2. Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії 
обласної ради сьомого скликання виключивши пункт 3 проекту рішення "Це 
рішення набирає чинності з 01 січня 2019 року" проекту рішення обласної ради. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 6 
 
 
Про надання згоди на списання 
нерухомого майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області, яке розташоване за 
адресою: м. Первомайськ, вул. Київська, 2 
та перебуває в оперативному управлінні 
Миколаївського обласного Центру 
екстреної медичної допомоги та медицини 
катастроф Миколаївської обласної ради 
 

Заслухавши інформацію головного лікаря Миколаївського обласного 
центру екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Миколаївської 
обласної ради Самойлова А. про надання згоди на списання нерухомого майна 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, яке розташоване за адресою: м. Первомайськ, вул. Київська, 2 та 
перебуває в оперативному управлінні Миколаївського обласного Центру 
екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Миколаївської обласної 
ради, враховуючи лист облдержадміністрації щодо внесення його на розгляд 
двадцять п’ятої позачергової сесії обласної ради, постійна комісія обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 7 
 
Про надання згоди на безоплатну передачу 
індивідуально визначеного майна зі 
спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області у 
комунальну власність територіальних 
громад Миколаївської області 
 

Заслухавши інформацію начальника управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації Георгієва П. про надання згоди на безоплатну передачу 
індивідуально визначеного майна зі спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області у комунальну власність територіальних 
громад Миколаївської області, враховуючи лист облдержадміністрації щодо 
внесення його на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 7 
 
 
Про Перелік об’єктів спільної 
власності територіальних громад сіл, 
селищ, міст Миколаївської області, які 
підлягають приватизації у 2019 році 
 

Заслухавши позицію начальника управління з питань майна комунальної 
власності області департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації Відіної О. про Перелік об’єктів спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, які 
підлягають приватизації у 2019 році, враховуючи лист облдержадміністрації 
щодо внесення його на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 
ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА:  
 
 
1. Враховуючи статтю 27 Закону України" Про позашкільну освіту" 

доповнити пункт 1 проекту рішення такими словами "за умови подальшого 
використання його та/або коштів, одержаних від його реалізації виключно на 
розвиток позашкільної освіти". 

2. Пункт 2 проекту рішення викласти у такій редакції:  
"Обласній державній адміністрації вжити заходів щодо збереження 

відповідного нерухомого майна та подальшого управління майном з 
урахуванням неможливості використання за соціально-культурним 
призначенням".  

3. Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії 
обласної ради сьомого скликання.  
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 
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МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 8 
 
 
Про надання згоди на безоплатну 
передачу індивідуально визначеного 
майна зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, 
міст Миколаївської області у 
комунальну власність територіальних 
громад Миколаївської області 
 

Заслухавши позицію директора департаменту освіти і науки 
облдержадміністрації Удовиченко О. про надання згоди на безоплатну передачу 
індивідуально визначеного майна зі спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області у комунальну власність територіальних 
громад Миколаївської області, враховуючи лист облдержадміністрації щодо 
внесення його на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 
ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 9 
 
 
Про організацію звітів депутатів 
Миколаївської обласної ради 
сьомого скликання 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання постійна комісія 
обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА:  
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

В И С Н О В К И 
 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 10 
 
 
Про зняття з контролю рішень обласної ради 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання, враховуючи пропозиції 
постійних комісій обласної ради, постійна комісія обласної ради  
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Підтримати запропонований проект рішення та внести питання на 
розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

В И С Н О В К И 
 
Від 01 лютого 2019 року Миколаїв № 11 
 
 
Про Звернення депутатів Миколаївської 
обласної ради до Верховної Ради України та 
Кабінету Міністрів України щодо зміни меж 
(укрупнення) районів Миколаївської області, 
запланованих процесом децентралізації. 
 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання постійна комісія 
обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА:  
 
 
Внести питання на розгляд двадцять п’ятої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                       В.КОЛЕСНІКОВ 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

засідання постійної комісії обласної ради 
з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 
 
01 лютого 2019 року  № 18 
м. Миколаїв 

Початок: 11.00  
депутатська кімната 

 
 
Всього членів постійної комісії – 7 
 
Присутні: Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В., Олабін В.  

Відсутні: Лісніченко В., Джупінін Ю. 
Головуючий: Колесніков В.  – голова постійної комісії обласної ради  
Запрошені: Бонь В'ячеслав Валентинович – перший заступник голови 

облдержадміністрації 
Гайдаржи Валентин Васильович - заступник голови 
облдержадміністрації  
Іщенко Вадим Павлович – директор департаменту фінансів 
облдержадміністрації 
Відіна Ольга Вікторівна – начальник управління з питань майна 
комунальної власності області департаменту економічного 
розвитку та регіональної політики облдержадміністрації 
Чинякова Людмила Борисівна – заступник начальника 
управління охорони здоров'я облдержадміністрації 
Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації 
Середа Галина Павлівна – головний бухгалтер Миколаївського 
обласного центру екстреної медичної допомоги та медицини 
катастроф Миколаївської обласної ради.  
Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника служби 
автомобільних доріг у Миколаївській області з виробничої 
діяльності 
Степанець Юрій Борисович – заступник Миколаївського 
міського голови 
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У засіданні постійної комісії взяли участь: Москаленко В. – голова 
обласної ради, Кротов А. – заступник голови обласної ради, Демченко Т., 
Невеселий В., Резніков І. – депутати обласної ради.  
 

 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області на 
2019 рік. 

 
Доповідач: Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту 

фінансів облдержадміністрації. 
 
2. Про затвердження Антикорупційної програми Миколаївської обласної 

ради сьомого скликання. 
 
Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 

обласної ради. 

 
3. Про передачу прав засновника редакції газети "Рідне Прибужжя". 

 
Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 

обласної ради. 
 
4. Про затвердження Програми проведення приватизації майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області на 
2019-2021 роки. 

 
Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з 

питань майна комунальної власності області 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації. 

 
5. Про затвердження Положення про діяльність аукціонної комісії для 

продажу об’єктів малої приватизації спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області. 

 
Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з 

питань майна комунальної власності області 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації. 

 
6. Про майно спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Миколаївської області. 
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Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з 
питань майна комунальної власності області 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації. 

 
7. Про Перелік об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Миколаївської області, які підлягають приватизації у 2019 році. 
 

Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з 
питань майна комунальної власності області 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації. 

 
8. Про підтримку комунального підприємства «Миколаївська обласна 

друкарня» Миколаївської обласної ради та комунального підприємства 
«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з 

питань майна комунальної власності області 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації. 

 
9. Про надання згоди на списання нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, яке розташоване 
за адресою: м. Первомайськ, вул. Київська, 2 та перебуває в оперативному 
управлінні Миколаївського обласного Центру екстреної медичної допомоги та 
медицини катастроф Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач: Середа Галина Павлівна – головний бухгалтер 

Миколаївського обласного центру екстреної медичної 
допомоги та медицини катастроф Миколаївської 
обласної ради 

 
10. Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально визначеного 

майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад 
Миколаївської області. 

 
Доповідач: Чинякова Людмила Борисівна – заступник начальника 

управління охорони здоров'я облдержадміністрації 
 

 
11. Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально визначеного 

майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
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Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад 
Миколаївської області. 

 
Доповідач: Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 

департаменту освіти і науки облдержадміністрації 
 

12. Про організацію звітів депутатів Миколаївської обласної ради сьомого 
скликання.  

 
Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 

обласної ради. 

 
13. Про зняття з контролю рішень обласної ради. 
 
Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 

обласної ради. 

 
14. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Верховної 

Ради України та Кабінету Міністрів України щодо зміни меж (укрупнення) 
районів Миколаївської області, запланованих процесом децентралізації. 
 

Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 
обласної ради. 

 
Різне. 
 
1. Про ситуацію, що виникла з пасажирськими перевезеннями у         

смт Воскресенське Вітовського району.   
 
Інформуєють: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Гринюк Олександр Анатолійовия – в.о. начальника управління 
Укртрансбезпеки у Миколаївській області 

 
2. Про лист жителів станція Горохівка Вітовського району стосовно 

ремонту автомобільних доріг місцевого значення.  
 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 

 
3. Про лист Воскресенського селищного голови Вітовського району 

стосовно реконструкції моста сполученням с. Пересадівка та с. Михайло-
Ларине Вітовського району.   
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Інформує: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 

4. Про лист першого заступника Голови Верховної Ради України 
стосовно звернення Народного депутата України Козира Б. щодо 
експлуатаційного стану Південнобузького мосту в м. Миколаєві.  

 
Інформують: Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 

служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності 
Степанець Юрій Борисович – заступник Миколаївського 
міського голови 
Гайдаржи Валентин Васильович – заступник голови 
облдержадміністрації. 

 
5. Про депутатське звернення депутата обласної ради Невеселого В. 

стосовно виділення коштів на проектування робіт капітального ремонту 
ділянки автомобільної дороги загального користування державного значення      
Н-24 в межах м. Вознесенськ.  

 
Інформує: Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 

служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності 

 
6. Про лист Костичівської сільської ради Баштанського району стосовно 

необхідності термінового ремонту автомобільної дороги місцевого значення 
Інгулка-Костичі. 

 
       Інформує: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 

 
7. Про лист Кам'яномостівського сільського голови Первомайського 

району стосовно перерозподілу коштів у 2019 році за рахунок субвенції 
автомобільних доріг місцевого значення О-151806, О-151809 та вулиці і доріг 
комунальної власності у населених пунктах Кам'яномостівської об’єднаної 
територіальної громади. 

 
       Інформує: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 
8. Про лист Новохристофорівської сільської ради Новобузького району 

про необхідність ремонту автомобільної дороги загального користування 
місцевого значення О-150502 Новохристофорівка-Новий Буг.  
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       Інформує: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 
9. Про лист Баштанського міського голови стосовно необхідності ремонту 

автомобільної дороги загального користування місцевого значення О-151214 
Баштанка-Березнегувате.  

 
       Інформує: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
 

Перед початком голосування за порядок денний заступник голови 
обласної ради Кротов А. запропонував внести до порядку денного питання 
стосовно необхідності проведення ремонтних робіт на автомобільних дорогах 
місцевого користування Березанського району. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно (Ковальчук П. відсутній) 

 
Гемаев Х. запропонував внести також до порядку питання стосовно 

необхідності проведення ремонтних робіт на автомобільних дорогах місцевого 
користування Очаківського району. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно (Ковальчук П. відсутній) 

 
Демченко Т. запропонувала внести також до порядку питання стосовно 

необхідності проведення ремонтних робіт на автомобільних дорогах місцевого 
користування Єланецького району. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно (Ковальчук П. відсутній) 
 

Олабін В. запропонував внести першим та другим питанням до порядку 
денного питання про використання коштів обласного та державного бюджетів 
на проведення усіх видів ремонтних робіт на автомобільних дорогах загального 
користування місцевого та державного значення Миколаївської області у 2018 
році та питання про перспективний план фінансування дорожніх робіт із 
бюджетів усіх рівнів на автомобільних дорогах Миколаївської області у 2019 
році (в т.ч. хід виконання робіт на автомобільних дорогах загального 
користування державного значення Н-14 Олександрівка-Кропивницький-
Миколаїв, Т-1510 Арбузинка-Єланець-Нова Одеса, Т-1506 Миколаїв-
Доманівка-Берізки). 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно (Ковальчук П. відсутній) 
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Також Олабін В. запропонував депутатам комісії внести до порядку 

денного питання стосовно перейменування Миколаївського академічного 
художнього російського драматичного театру на Миколаївський академічний 
художній російський драматичний театр імені Кравченка Миколи Антоновича. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 4 
За – 1 (Олабін В.) 
Проти – 0 
Утримались – 3 (Колесніков В., Басс В., Гемаєв Х.) 

 
 
СЛУХАЛИ: 1. Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської 

області на 2019 рік. 
 

Доповідач: Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту фінансів 
облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 1 додаються)  

 
Демченко Т. зауважила на внесенні до протоколу постійної комісії 

доповідь заступника голови облдержадміністрації Гайдаржи В. стосовно того, 
що будівництво амбулаторій буде завершено у першому кварталі 2019 року.  

 
СЛУХАЛИ: 2. Про затвердження Антикорупційної програми 

Миколаївської обласної ради сьомого скликання. 
 
Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови обласної 

ради. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 2 додаються)  

 
СЛУХАЛИ: 3. Про передачу прав засновника редакції газети "Рідне 

Прибужжя". 
Після обговорення депутатами було вирішено зняти зазначене питання з 

розгляду. 
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Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови обласної 

ради. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рішення не прийнято) 

 
СЛУХАЛИ: 4. Про затвердження Програми проведення приватизації 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області на 2019-2021 роки. 
 

Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з питань 
майна комунальної власності області департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 5 
За – 3 
Проти – 0 
Утримались – 2 (Олабін В., Гемаєв Х.) 

ВИРІШИЛИ: (рішення не прийнято)  
  
СЛУХАЛИ: 5. Про затвердження Положення про діяльність аукціонної 

комісії для продажу об’єктів малої приватизації спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області. 

 
Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з питань 

майна комунальної власності області департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 5 
За – 4 
Проти – 0 
Утримались – 1 (Гемаєв Х.) 
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ВИРІШИЛИ: (висновки № 3 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 6. Про майно спільної власності територіальних громад сіл, 
селищ, міст Миколаївської області. 

 
Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з питань 

майна комунальної власності області департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 5 
За – 4 
Проти – 0 
Утримались – 1 (Басс В.) 

ВИРІШИЛИ: (висновки № 4 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 7. Про Перелік об’єктів спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, які підлягають приватизації у 
2019 році. 

Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з питань 
майна комунальної власності області департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 5 
За – 3 
Проти – 0 
Утримались – 2 (Олабін В., Басс В.) 

ВИРІШИЛИ: (рішення не прийнято)  
 

СЛУХАЛИ: 8. Про підтримку комунального підприємства «Миколаївська 
обласна друкарня» Миколаївської обласної ради та комунального підприємства 
«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач: Відіна Ольга Вікторівна - начальник управління з питань 

майна комунальної власності області департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 
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У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 5 
За – 4 
Проти – 0 
Утримались – 1 (Басс В.) 

ВИРІШИЛИ: (висновки № 5 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 9. Про надання згоди на списання нерухомого майна спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, яке 
розташоване за адресою: м. Первомайськ, вул. Київська, 2 та перебуває в 
оперативному управлінні Миколаївського обласного Центру екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф Миколаївської обласної ради. 
 

Доповідач: Середа Галина Павлівна – головний бухгалтер 
Миколаївського обласного центру екстреної медичної 
допомоги та медицини катастроф Миколаївської обласної 
ради 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В., 
Олабін В. 

 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 5 
За – 4 
Проти – 0 
Утримались – 1 (Басс В.) 

ВИРІШИЛИ: (висновки № 6 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 10. Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально 
визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад 
Миколаївської області. 
 

Доповідач: Чинякова Людмила Борисівна – заступник начальника 
управління охорони здоров'я облдержадміністрації. 
 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В., 
Олабін В. 

 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: Всього членів комісії – 7 

Присутні – 5 
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За – 4 
Проти – 0 
Утримались – 1 (Олабін В.) 

ВИРІШИЛИ: (висновки № 7 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 11. Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально 
визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад 
Миколаївської області. 
 

Доповідач: Сокульська Наталія Вікторівна – заступник директора 
департаменту освіти і науки облдержадміністрації 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 8 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 12. Про організацію звітів депутатів Миколаївської обласної 
ради сьомого скликання.  
 

Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В., 
Олабін В. 

 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 9 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 13. Про зняття з контролю рішень обласної ради. 
 

Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 10 додаються) 
 

14. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Верховної 
Ради України та Кабінету Міністрів України щодо зміни меж (укрупнення) 
районів Миколаївської області, запланованих процесом децентралізації. 
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Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 11 додаються) 
 
 
Різне. 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про використання коштів обласного та державного 
бюджетів на проведення усіх видів ремонтних робіт на автомобільних дорогах 
загального користування місцевого та державного значення Миколаївської 
області у 2018 році. 
 

Інформують: Гайдаржи Валентин Васильович – заступник голови 
облдержадміністрації. 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 
служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В., Демченко Т. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 1 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 2. Про перспективний план фінансування дорожніх робіт із 
бюджетів усіх рівнів на автомобільних дорогах Миколаївської області у 2019 
році (в т.ч. хід виконання робіт на автомобільних дорогах загального 
користування державного значення Н-14 Олександрівка-Кропивницький-
Миколаїв, Т-1510 Арбузинка-Єланець-Нова Одеса, Т-1506 Миколаїв-
Доманівка-Берізки). 
 

Інформують: Гайдаржи Валентин Васильович – заступник голови 
облдержадміністрації. 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 
служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності. 
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У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В., Демченко Т. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 2 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 3. Про ситуацію, що виникла з пасажирськими 
перевезеннями у смт Воскресенське Вітовського району.   
 

Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
Гринюк Олександр Анатолійовия – в.о. начальника 
управління Укртрансбезпеки у Миколаївській області 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В., Демченко Т. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 3 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 4. Про лист жителів станція Горохівка Вітовського району 
стосовно ремонту автомобільних доріг місцевого значення.  

 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В., Демченко Т. 

Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 4 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 5. Про лист Воскресенського селищного голови Вітовського 
району стосовно реконструкції моста сполученням с. Пересадівка та        
с. Михайло-Ларине Вітовського району.   
 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В., Демченко Т. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 5 додаються)  



14 
 

СЛУХАЛИ: 6. Про лист першого заступника Голови Верховної Ради 
України стосовно звернення Народного депутата України Козира Б. щодо 
експлуатаційного стану Південнобузького мосту в м. Миколаєві.  

 
Інформують: Гайдаржи Валентин Васильович – заступник голови 

облдержадміністрації. 
Степанець Юрій Борисович – заступник Миколаївського 
міського голови 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Із зазначеного питання заслухано та взято до відома інформацію 

заступника Миколаївського міського голови Степанця Ю.Б. та управління 
інфраструктури облдержадміністрації.  

 
СЛУХАЛИ: 7. Про депутатське звернення депутата обласної ради 

Невеселого В. стосовно виділення коштів на проектування робіт капітального 
ремонту ділянки автомобільної дороги загального користування державного 
значення Н-24 в межах м. Вознесенськ.  
 

Інформує: Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 
служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 6 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 8. Про лист Костичівської сільської ради Баштанського 
району стосовно необхідності термінового ремонту автомобільної дороги 
місцевого значення Інгулка-Костичі. 

 
Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 7 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 9. Про лист Кам'яномостівського сільського голови 
Первомайського району стосовно перерозподілу коштів у 2019 році за рахунок 
субвенції автомобільних доріг місцевого значення О-151806, О-151809 та 
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вулиці і доріг комунальної власності у населених пунктах Кам'яномостівської 
об’єднаної територіальної громади. 
 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 8 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 10. Про лист Новохристофорівської сільської ради 
Новобузького району про необхідність ремонту автомобільної дороги 
загального користування місцевого значення О-150502 Новохристофорівка-
Новий Буг.  

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 9 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 11. Про лист Баштанського міського голови стосовно 
необхідності ремонту автомобільної дороги загального користування місцевого 
значення О-151214 Баштанка-Березнегувате.  
 

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 10 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 12. Про усне звернення депутата Березанської районної ради 
Грози А. стосовно необхідності ремонту автомобільних доріг місцевого 
значення Березанського району. 

 
Інформує: Гроза Андрій Миколайович – депутат Березанської районної 

ради 
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У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 11 додаються)  
 

СЛУХАЛИ: 13. Про усне звернення депутата обласної ради Гемаєва Х. 
стосовно необхідності ремонту автомобільних доріг місцевого значення 
Очаківського району. 

 
Інформує: Гемаєв Хасан Зубайович – депутат обласної ради 

 
У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Басс В.,  
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 12 додаються)  

 
У зв’язку з відсутністю депутата обласної ради Демченко Т. при розгляді 

запропонованого нею питання та відсутністю письмового звернення стосовно 
необхідності ремонту автомобільних доріг місцевого значення Єланецького 
району, зазначене питання знято з розгляду постійної комісії.   
 
 
 
Голова 
постійної комісії обласної ради 
 

 
                            В.КОЛЕСНІКОВ

Секретар постійної комісії                                      Х.ГЕМАЄВ
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